



MITANI x BOV

■ Bag on Valve の特長

噴射剤に窒素ガスを使用し、安全性と環境負荷を低減。原液と噴射剤の二重構造で構成されているため、原液と金属（バルブや缶）との接触が非常に少なく、衛生的で化粧品や医療品に利点となる。360 度どの位置からでも吐出が可能。安定した吐出で粘性の高い原液でも 92~98% 吐出。

■ Features of Bag on Valve

Uses nitrogen gas as a propellant for safety and to reduce environmental load. Since it has a double structure of undiluted solution and propellant, there is very little contact between the undiluted solution and metal (valve or can), which is hygienic and is advantageous for cosmetics and medical products.

Spray is possible from any position of 360 degrees. 92-98% discharge even for highly viscous stock solution with stable discharge.

■ BOV 二元閥的特点

使用氮气作为推进剂，安全环保。通过原液和推进剂隔离双重构造，使得原液和金属部分（阀门或罐子）之间的接触几乎为零，这种构造对卫生要求严格的化妆品类以及医疗类的产品非常有利。

并且 BOV 二元閥可满足 360 度喷射要求，即使是高粘度的原液也能够达到 92-98% 的稳定喷出量。

MITANI × BAG-ON- VALVE

高品質

バルブ組立からパウチ溶着まで一貫生産し、MITANI 一般バルブと同等の高品質を実現。POM 不使用、フタル酸フリーのラバーと環境配慮樹脂を採用。

High quality

Integrated production from valve assembly to pouch welding achieves the same high quality as MITANI general valves.

Uses POM-free, phthalate-free rubber and eco-friendly resin.

高品质

从阀门组装到从袋子的连接生产，保持与三谷通用阀门相同的高品质要求。

采用不含有 POM，不含有邻苯二甲酸酯的橡胶及环保树脂。

クリックデリバリー

MITANI の技術を結集した一貫生産体制により、高品質かつ低コストで迅速な対応が可能。

Click delivery

The integrated production system that combines MITANI's technologies enables high-quality, low-cost, and quick response.

快速交货

结合三谷一贯性生产体制，实现了高质量，低成本以及快速对应。

容量バリエーション

60ml~ 200mlの多種容量バリエーションをご用意。大日本印刷株式会社、稲畑産業株式会社との共同開発にて多彩なフィルムにも対応可能。

Capacity variation

Various volume variations from 60 ml to 200 ml are available.

Supports a wide variety of films through joint development with Dai Nippon Printing Co., Ltd. and Inabata & Co., Ltd.

容量多元化

容量有从 60ml 到 200ml 多种容量可供选择与日本的「大日本印刷株式会社」，「稲畑产业株式会社」共同开发，可对应多种要求膜袋。



株式会社三谷バルブ
MITANI VALVE CO., LTD.

〒103-0023 東京都中央区日本橋本町 4 丁目 12 番地 20 号
4-12-20 Nihonbashi Hon-cho, Chuo-ku, Tokyo 103-0023 Japan

Tel: 03-6861-2740

Tel: (+81) 3-6861-2742

サンプルのご希望は御社ミタニ営業担当かWEBよりお問い合わせ下さい。
For sample requests, please contact your company's MITANI sales representative or the website.
详细样品信息可在网页联系我司三谷销售人员。

